
Képvise l ői Csoportnak 
leadva: 

2017 MÁRC 2 8. 

6. melléklet a 28/2012. (VII.2.) önkormányzati r1 ,W~\~!~~~. „„„„ „„„. 

BUDAPEST FŐVÁROS XV. Ker. 
ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐJE 

Száma: !:. !ff -:. ~1. /.!:?.:(~ .. . 
Témafelelős: . . ... ... ............ . 
Határidő: „ ...... .. .. „.„„„„„ 

J/1~ -4 /W/ 1. 
INTERPELLÁCIÓ 

(SzMSz 53.§) 

„53.§ (l)" A képviselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az alpolgármesterhez 
és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez interpellációt intézni. 
Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 
Az interpelláló neve: Tóth Veronika önkormányzati képviselő Dk 

Az interpelláció tárgya: Miért épülhet bárhol uszoda állami támogatásból, csak a 15. 
kerületben nem? 

Az interpellált neve: Dr. Pintér Gábor alpolgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 

Az interpelláló aláírása: 

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 2...:J 1'1 (.' ~ : '6 
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(l_ 
Átvevő 

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Alpolgármester Úr! 

Számomra úgy tűnik, hogy amerre Orbán Viktor, a Fidesz - az ön pártjának. és országgyűlési 

képviselőjének - elnöke jár, ott uszoda terem. Így fordulhat elő, hogy már kormánydöntés is 

van arról, hogy állami pénzből Sopronban, a „Lövérek-program" keretében fedett uszoda épül 

2 milliárd forintért. Állami forrásból épül például még uszoda Egerben, Zalaegerszegen, 

Pécsett, Székesfehérváron, Nagykanizsán, Kaposvárott, Szombathelyen, Veszprémben és 

Szekszárdon. Mindösszesen 17,05 milliárd forintos állami támogatásból. Azaz 17 ezer 50 millió 

forint állami támogatásból. Ez az a támogatási összeg, amiről már kormánydöntés is született. 



A „Modern város", „Okos Város" programok keretében szórja a kormány az állami 
támogatásokat többek között sportlétesítményekre is. 

Azért fontos ez, Alpolgármester úr, mert úgy tűnik, hogy amíg a Fidesz elnöke, aki 
miniszterelnökként más helyszínekkel igencsak nagylelkű, olyan, mintha elfelejtkezett volna 

Önökről, és ezzel együtt a kerület lakosságáról. Vagy egyszerűen csak az történt, hogy az Ön 

országgyűlési képviselője nem tudott állami támogatást szerezni a 15. kerületi uszodára. Annak · 

ellenére sem, hogy a Fidesz megígérte az ál lami támogatást. Egyszerűbben fogalmazva: önök 

nem tudták elérni, hogy a kormány támogassa a főváros 80 ezer fös kerületének uszodáját, és 
azt végül is kerületi forrásból kellene kigazdálkodni, ami nagyságrendjét tekintve nem tűnik 

megvalósíthatónak ismerve költségvetési lehetőségeinket. 

Mielőtt azt válaszolná, hogy a TAO lehívás majd megoldást jelent, szeretném felhívni a 

figyelmét, hogy amennyiben kerületünkben is gyűjtene a vizilabda egyesület, úgy az nehéz 

helyzetbe hozná például a REAC-ot és a röplabda csapatot is. Egyszerűen nem marad majd 

nekik kerületi T AO forrás, ha így alakul. De azt is hozzá kell tenni, hogy a T AO pénzek 

felhasználása a szigorú szabályok miatt az uszoda bekerülési költségének csak egy részét 

fedezi , így az állami támogatás elengedhetetlen lenne. 

Éppen ezért kérdezem Önt, hogy: 

• Mit tettek eddig azért, hogy a kormány más helyszínekhez hasonlóan támogassa a 

kerületi uszoda építését? 

• Tudtak-e, illetve tudnak-e a jövőben állami, kormányzati támogatást szerezni a kerületi 

uszoda megépüléséhez? 

• Mit tett eddig az önök országgyűlési képviselője azért, hogy a kormány támogassa az 
uszoda megépítését? 

• Sikerült-e neki beterjeszteni a kormány elé a kerületi uszoda építésének támogatási 

ügyét? 

Várom válaszait! 

Budapest, 2017. március 28. 
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